
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	   	  
	  

	  
Referat	  årsmøte	  –	  IF	  Frøy	  

Mandag	  14.	  mars	  2018	  kl.	  18:30	  
Osloidrettens	  hus,	  Ekebergveien	  101	  

	  
Det	  er	  28	  stemmeberettigede	  tilstede.	  
	  
	  
1	  -‐	  Konstituering,	  valg	  av	  dirigent,	  referent	  og	  to	  personer	  til	  å	  undertegne	  
referatet.	  
Amund	  Røsås	  ønsker	  velkommen	  og	  foreslår	  Lorentz	  Tanner	  som	  ordstyrer	  og	  
dirigent,	  Arne	  Hanssen	  som	  referent,	  Morten	  Riis	  Andersen	  og	  Arild	  Busengdal	  
til	  å	  undertegne	  protokoll.	  
	  
Vedtak:	  	  
Det	  er	  ingen	  innvendinger	  mot	  innkallingen	  av	  årsmøte,	  som	  dermed	  er	  lovlig	  
satt.	  Dirigent,	  referent	  og	  foreslåtte	  personer	  til	  å	  undertegne	  protokoll	  blir	  valgt,	  
forslag	  til	  forretningsorden	  godtas	  og	  møte	  kan	  starte.	  
	  
	  
2	  -‐	  Årsberetning	  fra	  styre	  og	  komiteer.	  
Ordstyrer	  forslår	  at	  styrets	  beretning	  leses	  i	  sin	  helhet	  men	  at	  de	  andre	  
beretningene	  gir	  en	  mer	  punktvis	  fremstilling	  og	  der	  folk	  kan	  kommentere	  
underveis.	  	  
	  
Styrets	  beretning	  gjennomgås	  av	  Amund	  Røsås.	  Her	  kommenteres	  det	  noen	  
feilstavelser	  som	  vi	  bli	  rettet	  opp	  i	  beretningene.	  Ordstyrer	  kommenterer	  også	  at	  
1.10.2018	  vil	  IF	  Frøy	  fylle	  90	  år	  og	  at	  dette	  er	  noe	  som	  kommende	  styre	  i	  IF	  Frøy	  
bør	  legge	  seg	  på	  minne.	  Det	  bemerkes	  også	  at	  årsberetningen	  for	  ungdom-‐	  
terreng	  vil	  komme	  senere.	  
	  
Møtedeltakerne	  diskutere	  også	  årsakene	  til	  at	  vi	  de	  siste	  årene	  har	  en	  fallende	  
trend	  når	  det	  gjelder	  antall	  medlemmer	  og	  hva	  vi	  her	  kan	  gjøre.	  Det	  konkluderes	  
med	  at	  det	  er	  viktig	  å	  forsøke	  å	  finne	  mer	  ut	  om	  hvorfor	  folk	  slutter	  og	  at	  dette	  er	  
noe	  som	  styret	  bør	  jobbe	  aktivt	  med	  i	  neste	  periode.	  
	  
Vedtak:	  
Et	  samlet	  årsmøte	  godkjenner	  og	  vedtar	  alle	  årsberetninger.	  
	  
	  
	   	  



3	  -‐	  Regnskap	  og	  revisors	  beretning.	  
Ordstyrer	  gjennomgår	  regnskap	  og	  revisors	  beretning.	  Amund	  kommenterer	  at	  
regnskapet	  viser	  at	  IF	  Frøy	  har	  en	  sunn	  og	  god	  økonomi,	  selv	  etter	  bortfall	  av	  
betydelige	  inntekter	  og	  nedskrivning	  av	  vårt	  draktlager	  
	  
Vedtak:	  
Et	  samlet	  årsmøte	  godkjenner	  regnskap	  for	  2017	  og	  revisors	  beretning	  om	  denne.	  
	  
4	  -‐	  Innkomne	  forslag.	  
Det	  er	  ikke	  kommet	  inn	  noen	  forlag,	  i	  stedet	  for	  blir	  denne	  tiden	  brukt	  til	  
presentasjon	  av	  ny	  sportslig	  leder,	  kampanjen	  «Sikker	  syklist»,	  og	  en	  redegjørelse	  
av	  nytt	  dugnadssystem.	  
	  
Ola	  Røkke	  som	  er	  ansatt	  som	  sportslig	  leder	  presenterte	  seg.	  Han	  forteller	  litt	  om	  
seg	  selv	  og	  at	  han	  vil	  bistå	  IF	  Frøy	  sine	  grupper	  med	  treningsopplegg	  og	  hjelpe	  til	  
med	  planer	  og	  koordinering.	  Ola	  forteller	  at	  han	  vil	  opprette	  et	  sportslig	  utvalg	  
og	  at	  han	  her	  sammen	  med	  trenere	  og	  gruppeledere	  vil	  lage	  en	  god	  plan	  som	  gir	  
føringer	  for	  hvordan	  den	  enkelte	  medlem	  kan	  få	  en	  sportslig	  utvikling	  uavhengig	  
av	  nivå	  og	  ferdigheter.	  	  
Ola	  får	  også	  fine	  skussmål	  fra	  flere	  av	  de	  fremmøtte	  på	  årsmøte.	  
	  
Geir	  Tresselt	  forteller	  litt	  om	  kampanjen	  «Sikker	  syklist»	  som	  er	  en	  kampanje	  for	  
å	  øke	  bevisstheten	  rundt	  sykling	  og	  at	  vi	  som	  syklister	  bør	  kjenne	  til	  og	  følge	  
sykle-‐	  og	  stivettreglene	  som	  er	  utarbeidet	  av	  NCF	  og	  NOTS.	  	  
	  
Til	  slutt	  redegjør	  Trude	  D.	  om	  det	  nye	  dugnadssystemet	  som	  styret	  i	  IF	  Frøy	  har	  
jobbet	  med	  det	  siste	  året.	  Her	  kan	  medlemmene	  selv	  melde	  seg	  på	  dugnad	  via	  en	  
web-‐løsning.	  Trude	  poengterer	  at	  vi	  ikke	  kan	  tvinge	  folk	  til	  å	  delta	  på	  dugnad,	  
men	  at	  IF	  Frøy	  som	  klubb	  er	  helt	  avhengig	  av	  at	  mange	  er	  med	  å	  bidra	  dersom	  vi	  
skal	  klare	  å	  gjennomføre	  våre	  aktiviteter.	  	   	  



5	  -‐	  Fastsette	  kontingent.	  
Styret	  foreslår	  at	  kontingenten	  forblir	  uendret	  i	  2019.	  Det	  betyr	  følgende	  satser	  
neste	  år:	  
	  	  	  	  -‐	  Voksen	  850,-‐	  	  
	  	  	  	  -‐	  Ungdom	  450,-‐	  
	  	  	  	  -‐	  Barn	  6	  til	  9	  år:	  150,-‐	  
	  	  	  	  -‐	  Familie	  1100,-‐	  (maksimum	  seks	  personer	  på	  samme	  adresse)	  
	  	  	  	  -‐	  Støttemedlem	  250,-‐	  
	  	  	  	  -‐	  Tandemryttere:	  250.-‐	  	  

	  
Vedtak:	  
Et	  samlet	  årsmøte	  vedtar	  kontingenten	  slik	  det	  er	  forslått	  av	  styret.	  
	  
6	  -‐	  Vedta	  budsjett.	  
Ordstyrer	  gjennomgår	  budsjett,	  inntekter	  og	  utgifter.	  
	  
Vedtak:	  
Et	  samlet	  årsmøte	  vedtar	  budsjett	  for	  2018.	  
	  
7	  -‐	  Valg.	  
Bjørn	  Strøm	  som	  er	  leder	  av	  valgkomiteen	  sier	  at	  vi	  som	  klubb	  ber	  om	  mye	  fra	  
våre	  tillitsvalgte	  og	  av	  vi	  som	  klubb	  og	  enkeltmedlemmer	  bør	  reflektere	  litt	  over	  
dette.	  Det	  å	  drive	  et	  idrettslag	  med	  alt	  dette	  innebærer	  av	  arbeidsmengde	  er	  blitt	  
svært	  krevende	  og	  at	  IF	  Frøy	  gjennom	  vårt	  styre	  må	  arbeide	  aktiv	  for	  å	  
videreutvikle	  vår	  organisasjon	  og	  rekrutering	  til	  denne	  slik	  at	  våre	  tillitsvalgte	  
kan	  møte	  både	  krav	  og	  ambisjonene	  som	  vi	  som	  klubb	  har.	  Valgkomiteen	  mener	  
styret	  kan	  vurdere	  om	  IF	  Frøy	  bør	  begynne	  å	  kjøpe	  noen	  tjenester	  for	  å	  avlaste	  
tillitsvalgte	  i	  deres	  jobb.	  
	  
Vedtak:	  
Et	  samlet	  årsmøte	  vedtar	  valgkomiteens	  forslag	  til	  kandidater	  som	  klubbens	  nye	  
tillitsvalgte	  for	  2018.	  Liste	  over	  disse	  kommer	  på	  slutten	  av	  dette	  referatet.	  
	  
Vedtak:	  
Årsmøtet	  gir	  komiteenes	  leder,	  i	  samråd	  med	  styret,	  fullmakt	  til	  å	  supplere	  
komiteene	  i	  årsmøteperioden.	  	  

Vedtak:	  

Årsmøtet	  gir	  styret	  fullmakt	  til	  å	  oppnevne	  representanter	  til	  ting	  og	  møter	  i	  de	  
organisasjonsledd	  IF	  Frøy	  har	  representasjonsrett.	  

Vedtak:	  	  

Årsmøtet	  gir	  styret	  fullmakt	  til	  å	  oppnevne	  ny	  valgkomite	  til	  årsmøte	  2019.	  

	  
	  
	   	  



Tildeling	  av	  hedersbevisninger.	  
	  
Vidar	  Handal	  og	  Geir	  Westgaard	  som	  begge	  trer	  ut	  av	  IF	  Frøy	  sitt	  styre	  etter	  å	  ha	  
sittet	  der	  i	  henholdsvis	  6.	  og	  8.	  år	  tildeles	  IF	  Frøy	  sitt	  fortjenestemerke	  med	  halv	  
forgylt	  krans.	  
	  
Haakon	  Selje,	  og	  Celine	  Solheim	  trer	  også	  ut	  av	  styret	  og	  hedres	  med	  blomster.	  
	  
Det	  deles	  også	  ut	  blomster	  til	  gruppeledere	  for	  klubben	  mange	  
treningsfellesskaper	  -‐	  Hans	  Ivar	  Aalerud,	  Morten	  R.	  Andersen,	  Terje	  Hullstein,	  
Jan	  Bodin	  og	  Geir	  Tresselt	  ,Trond	  Larsen,	  Arild	  Busengdal,	  og	  Morten	  Nilsen.	  
	  
Kvelden	  avsluttes	  med	  at	  nyvalg	  leder	  Morten	  Winsnes	  sier	  noen	  ord	  om	  at	  han	  
som	  leder	  vil	  fokusere	  på	  at	  vi	  som	  organisasjon	  kommuniserer	  godt,	  at	  vi	  
benytter	  digitale	  medier	  der	  dette	  er	  mulig,	  og	  at	  vi	  bør	  strømlinjeformer	  vår	  
organisasjon	  slik	  at	  denne	  blir	  mest	  mulig	  effektiv.	  Morten	  sier	  til	  slutt	  at	  han	  
håper	  vi	  i	  IF	  Frøy	  kan	  samle	  oss	  om	  det	  sportslige	  at	  vi	  sammen	  kan	  «kjøre	  på»	  	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
Til	  årsmøtet	  i	  IF	  Frøy,	  innstilling	  fra	  valgkomiteen:	  
	  
Valgkomiteen	  i	  IF	  Frøy	  har	  bestått	  av:	  
Bjørn	  Strøm,	  leder	  
Lene	  Østberg,	  medlem	  
Jørn	  Michalsen	  
Lorentz	  Tanner,	  medlem	  
Nina	  Malme	  Guldbrandsen,	  medlem	  
Øyvin	  Wormnæs,	  medlem	  
	  
Valgkomiteen	  har	  følgende	  enstemmige	  innstilling:	  
	  

I. Valg	  av	  Styre	  i	  IF	  Frøy:	  

Leder	   Morten	  Winsnes	  
Nestleder	   Trude	  D.	  Elde	  
Sekretær	   Arne	  Hanssen	  
Kasserer	   Pål	  Olsen	  
Leder,	  tandemgruppe	   Amund	  Røsås	  
Leder,	  landeveiskomite	   Gunnar	  Landa	  
Leder,	  terrengkomite	   Nina	  Malme	  Guldbrandsen	  
Leder,	  rekrutteringskomite	   Henriette	  Elvrum	  Handal	  
Materialforvalter	   Christin	  Becker	  



	  
II. Valg	  av	  revisorer	  (for	  ett	  år):	  

Revisor*	   Paal	  Gulliksen	  
Revisor*	   Sven	  Kristian	  Jørgensen	  
*)	  har	  bedt	  om	  avløsning	  ved	  neste	  årsmøte	  
	  

III. Styrets	  leder	  kan,	  etter	  konsultasjon	  med	  Styret,	  supplere	  deltagelsen	  
i	  Styrets	  oppgaver	  når	  ulike	  behov	  tilsier	  dette.	  	  

IV. Styret	  har	  fullmakt	  til	  å	  oppnevne	  utsendinger	  som	  IF	  Frøys	  
representanter	  til	  organisasjonsledd	  der	  IF	  Frøy	  har	  representasjon.	  

V. Valgkomiteen	  anbefaler	  at	  styremedlemmer	  avlastes	  for	  en	  del	  faste	  
oppgaver	  ved	  «kjøp	  av	  tjenester»,	  eventuelt	  gjennom	  deltidsansettelse	  
med	  en	  hensiktsmessig	  tilknytningsform.	  	  

	  
	  
	  

	  

	  
	  

Oslo,	  14.	  mars	  2018	  
	  

	  

	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	   	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	   	  

Arild	  Busengdal	  (sign)	  	  	  	  	  	  Arne	  Hanssen,	  ref.	  (sign)	  	  	  	  	  	  Morten	  Riis	  Andersen(sign)	  	  


